
Реших да кандидатствам за член на ФСС, защото смятам, че е важно 
човек да се включи в организация, в която ще намери мотивирани, интересни 
хора, от които може да почерпи опит и вдъхновение. Смятам, че във всяка една 
институция (ФМИ) трябва  да има място или група от хора, където можеш да 
споделиш проблемите си и да намериш разбиране, за мен това е ФСС. Въпреки 
че съм първи курс, смятам, че ако стана част от Съвета, ще успея да помогна 
първо на себе си, тъй като ще бъда част от общност, отворена да помага. Но 
по-важното е, че след това аз ще съм способна да помогна на някой друг, който 
най-вероятно ще има същите проблеми, които аз съм имала. Освен това ще ми 
бъде интересно да се включа в организирането на различни събития. 
Ще се радвам да стана член на ФСС. 
 


